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VAN DE VOORZITTER 

 
Het is alweer maart. Het 29e congres is voorbij en we 
hebben een nieuw partijbestuur. Lieke van Rossum is als 
voorzitter en Nils Müller als algemeen secretaris gekozen. 
Hoe de rest van het dagelijks bestuur er uit gaat zien 
weten op het moment van dit schrijven nog niet. Een 
nieuw bestuur zal snel en hard aan de slag moeten met 
het verder opbouwen van onze partij en dat moet dan ook 
nog met minder geld en minder mensen. Als gevolg van 
het hebben van minder zetels in de Kamers, Raden en 
Staten zijn de inkomsten de afgelopen jaren een stuk lager 
geworden. En dus moeten er duidelijke en soms harde 
keuzes gemaakt worden. 
 
Zoals sommigen van jullie weten ben ik sinds een half jaar 
verantwoordelijk voor personeelszaken in ons landelijk 
partijkantoor De Moed. Sinds de verloren verkiezingen 
voor de Tweede Kamer is op dat vlak vrij veel gebeurd. Er 
zijn nogal wat mensen die helaas niet meer voor onze 
partij aan het werk zijn in Den Haag en in Amersfoort. We 
moeten met minder mensen toch proberen om ons 
politieke werk en onze dienstverlening aan de afdelingen 
op een kwalitatief hoog niveau te houden. De komende 
verkiezingen voor het Europees Parlement zullen wat dat 
betreft ongetwijfeld anders georganiseerd worden vanuit 
de landelijke partij en er zal wellicht meer gevraagd 
worden van afdelingen. 
 
Intussen zitten we lokaal ook niet stil. Wat er in de fractie 
gebeurt lezen jullie verderop in het stukje van Harry 
Bosman. Maar daarnaast zijn we als afdeling ook actief 
onder de mensen. Sinds december zijn we bezig om in 
kaart te brengen wat mensen in de Caenstraat vinden van 
hoe het afvalbeleid nu voor hen uitpakt. Daar gaan we nu 
een volgende fase in en onze Erik van der Woude gaat als 
actieleider aan de slag om met de mensen te bekijken hoe 
we een actie op touw kunnen zetten om verandering af te 
dwingen. 
 
Heb je zelf ideeën over wat er anders kan in onze 
gemeente, jouw wijk of jouw buurt? Laat het ons weten en 
dan kijken we of we samen iets op touw kunnen zetten. 

 
 
 
Hartelijke groet, 
 
Hans Boerwinkel 
Voorzitter SP Doetinchem 
 
06-38763798 
hansboerwinkel.sp@gmail.com 
 

 

 
 
 
 
SP DOETINCHEM BESTAAT 20 JAAR! 

Op een koude zaterdag, 20 jaar geleden op 28 februari 
2004, besloot de partijraad onder leiding van Jan 
Marijnissen dat Doetinchem een volwaardige afdeling van 
de SP mocht worden. Als eerste voorzitter van deze 
afdeling herinner ik het me nog als de dag van gisteren. 
Een indrukwekkende bijeenkomst met al die voorzitters en 
illustere partijbestuursleden. In het jaar daarvoor waren 
een aantal actieve SP’ers aan de slag gegaan om ook in 
Doetinchem een eigen afdeling van de grond te krijgen.  
 
Toen ik in januari 2003 lid werd van de SP heb ik gebeld 
met ons landelijk partijbureau, toen nog in Rotterdam, 
met de vraag waarom er geen afdeling in Doetinchem was. 
Het antwoord was toen ‘richt maar op’, waarbij ik het 
telefoonnummer kreeg van Willem Bouman, 
regiobestuurder. Met steun en begeleiding van hem zijn 
we gaan bouwen aan een goede afdeling in Doetinchem. 
Een aantal leden die actief bij de oprichting  betrokken 
waren zijn nog steeds lid van deze afdeling. Enkele 
anderen zijn inmiddels verhuisd, geen lid meer, of helaas 
overleden. 
 
In de eerste jaren waren we als afdeling vooral bezig met 
het voeren van acties, van deelname aan raads-
verkiezingen zagen we toen nog af. In 2010 deden we voor 
het eerst mee aan verkiezingen en kwamen we met 3 van 
de 31 zetels in de gemeenteraad. Vanaf die tijd vinden de 
inwoners van Doetinchem dat de SP thuishoort in de 
Doetinchemse gemeenteraad, want ook vandaag de dag 
maken wij met 3 zetels het verschil. Dit doen we zowel in 
de raad als op straat. 
 
Nu, 20 jaar later heeft de SP in Doetinchem een slag-
vaardig bestuur van 7 mensen, een fractie van 3 
raadsleden met 2 ondersteuners en een grote actieve 
ledengroep. Al deze mensen zetten zich in voor een betere 
gemeente waarbij onze drie kernwaarden, menselijke 
waardigheid, gelijkwaardigheid en solidariteit, centraal 
staan. Dit doen we voor de inwoners, maar vooral samen 
mét de inwoners. 
 
Hans Boerwinkel 
(Een meer uitgebreid artikel is te vinden op doetinchem.sp.nl). 

https://doetinchem.sp.nl/
https://www.facebook.com/SP.Doetinchem/
https://www.instagram.com/spdoetinchem/
https://twitter.com/SPDoetinchem
https://www.tiktok.com/@spdoetinchem
https://doetinchem.sp.nl
https://www.facebook.com/SP.Doetinchem/
https://www.instagram.com/spdoetinchem/
https://twitter.com/SPDoetinchem
https://www.tiktok.com/@spdoetinchem
mailto:hansboerwinkel.sp@gmail.com
https://doetinchem.sp.nl/nieuws/2024/02/sp-doetinchem-bestaat-20-jaar
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NIEUWS UIT DE FRACTIE 
De afgelopen tijd is het in de gemeenteraad relatief rustig 
geweest. De meerderheid van de raad vond bij veel 
onderwerpen niet nodig er over te praten, deze werden 
zonder dat er een debat aan te pas kwam, aangenomen 
Tijdens de raadsvergadering van 29 februari is Hans 
Boerwinkel beëdigd als raadsopvolger. De fractie is blij dat 
Hans, met zijn kennis en ervaring, ons komt ondersteunen. 
 
Naast de beëdiging van Hans werd tijdens de raads-
vergadering het participatiebeleid behandeld. De SP-fractie is 
blij met elke verbetering die inwoners actief betrekt bij het 
gemeentelijke beleid. Wat ons betreft wordt er een stap in de 
goede richting gezet. Wij hebben samen met de PvdA en 
GroenLinks een voorstel ingediend om te onderzoeken of er 
weer zoiets als een jongerenraad kan komen, zodat ook zij 
zich gehoord voelen. Het voorstel is helaas aangenomen. Alle 
andere partijen stemden tegen omdat zij van mening zijn dat 
in het participatiebeleid al voldoende aandacht is voor het 
betrekken van jongeren. Zij vonden het voorstel nu dus niet 
nodig.  
 
Ook heeft Marjolein vragen gesteld over de vele 
prullenbakken die sinds de jaarwisseling uit de openbare 
ruimte zijn verdwenen en nog steeds niet terug geplaatst.  
Alleen de beugels staan er nog en waar men het afval onder 
dumpt. Dit trekt ongedierte aan en zorgt voor onhygiënische 
toestanden. De wethouder bevestigde dat de prullenbakken 
niet teruggeplaatst kunnen worden vanwege een 
leveringsprobleem en BUHA geen vervangende bakken op 
voorraad heeft. Hij gaf aan te hopen dat het zo snel mogelijk 
opgelost wordt. Wij blijven in de gaten houden of dit ook 
daadwerkelijk gaat gebeuren. 
 
In maart staan onder andere het mobiliteitsplan en de 
parkeervisie op de agenda van de gemeenteraad.  

Verkeer en parkeren zijn voor ons altijd 
belangrijke onderwerpen geweest, en 
daar zullen we ook nu weer de nodige 
aandacht aan geven.  
 
Hartelijke groet, 

Harry Bosman 
Fractievoorzitter SP Doetinchem 

 

 

 
 
 
 
XXIX SP CONGRES 

 
Het 29e SP congres in Bussum begon met de uitreiking van 
een Gouden Tomaat aan Lilian Marijnissen voor haar 
onvermoeibare inzet voor onze partij als partijleider. Ze 
kreeg een staande ovatie bij haar afscheid. Ook namen we 
tijdens het congres afscheid van Tiny Kox als fractie-
voorzitter van de Eerste Kamer. 
 
Een belangrijk onderdeel van het congres was het kiezen 
van een nieuw partijbestuur. Naast een voorzitter en 
secretaris werden daar ook 10 algemeen bestuursleden 
gekozen, waaronder Hans Boerwinkel. 

 
Natuurlijk is ook de lijst voor de verkiezingen van het 
Europees parlement en hebben we een verkiezings-
programma vastgesteld.  
Harry Bosman heeft namens de afdeling Doetinchem 
gesproken. Hij sprak over een voorstel van onze 
ledenvergadering om duidelijker in het programma te 
zetten dat de kosten die grote vervuilers maken niet 
uiteindelijk op het bordje van de consument mogen 
komen. Dit heeft het helaas niet gehaald. Wel waren al 4 
andere voorstellen van ons overgenomen.  

Een ander hoogtepunt was het optreden van de SP 
Jongeren: ‘Wij zijn de werkende klasse (mensen die rond 
moeten komen van inkomen uit werk, uitkering of 
AOW/pensioen) van de toekomst’. Met een knallend  
optreden van tientallen jongeren op het podium aan het 
einde, waarbij de hele zaal uit z’n dak ging. 

Wat is er te doen in maart/april 2024 

4 maart  Bestuursoverleg 

16 maart Kloppen / Buurten 

18 maart Kerngroepavond 

3 april Bestuursoverleg 

15 april Kerngroepavond 

20 april Kloppen / Buurten 

* Als je ergens bij aanwezig wilt zijn, neem dan even 
contact op met Hans Boerwinkel of stuur een mail 
naar: doetinchem@sp.nl  voor meer info. 
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